

| Algemeen | |
|----------------|--|
| Onderwerp | Inzet Motie Bikker gelden |
| Verspreiden | Ja |
| Contactpersoon | Germa Bakker |
| Eenheid | Beleid & Bestuur |
| E-mail | g.bakker@regiogv.nl |
| Kenmerk | DOC-24005663 |
| Datum | 21 mei 2025 |

Voorstel

| Nummer | Omschrijving |
|-------------|---|
| Voorstel 1. | Kort te reflecteren op de presentatie van Jeroen Olthof 13 juni |

Behandeling

| Datum | Overleg | Doel | Conclusie |
|----------|----------------------------|-------------|-----------|
| 30-05-24 | Directie-overleg | Kennisnemen | |
| 13-06-24 | Portefeuillehoudersoverleg | Bespreken | |

Toelichting

Beknopte toelichting

In het PFHO Ruimte + Mobiliteit van 13 juni zal Jeroen Olthof een toelichting geven op OV-zaken nav de visie publieke mobiliteit en de motie Bikker-gelden, waarvoor voor onze regio ongeveer 1,3 mln (structureel) beschikbaar zal komen. In een ambtelijk overleg met de provincie op 16 april zijn de contouren hiervan besproken. Dit budget kan ingezet worden voor bijvoorbeeld regiotaxi, of een bijdrage aan een deelfietsensysteem. Dit onderwerp komt terug voor verdere bespreking in het PVVB van 27 juni. Op basis van bespreking in het PVVB wordt een voorstel gemaakt voor het volgende PFHO.

Bijlage(n)

| Nummer | Omschrijving |
|------------|--------------------------|
| Bijlage 1. | Memo motie Bikker gelden |